
              Bestyrelsesmøde NFK  
 

 
    

Bestyrelsesmøde onsdag 10. april 2024 kl. 19.30, online 
Deltager: Peter Vestergaard (PV), Louise Vestergaard (LV), Jan Søderberg (JS), Helle Sinclair (HS), Hans Peter 

Sinclair (HP) 

Punkter: Referat: 
Orientering 

1. Siden sidst, PV 
 

Generalforsamling 
1. Forslag til vedtægtsændringer indsendt 

af Jens Erik Nielsen, Ulla Nielsen, 
Jeanette Holm og Ole Holm, Bilag 1 

2. Forslag til 
generalforsamlingsbeslutning indsendt 
af Louise Vestergaard, Bilag 2 

3. Forslag til 
generalforsamlingsbeslutning indsendt 
af Jens Erik Nielsen, 

Vi mødes kl. 10, LV køber kaffe og småkager, HS tager øl og 
sodavand med, HS køber diverse gaver til Annette, Jeanette og 
Natasja. JH tjekker medlemskaber og deler stemmesedler ud. Vi 
mangler en referent til GF Jan spørger Natasja.  
1. Et flertal i BE’s holdning til det omhandlende §5 stk. 6, man 

bør møde op hvis man ønsker indflydelse. Vi synes §5 stk. 6 
er fin den form den har nu. Hvis skal det kun være inden for 
husstanden. 
Et flertal i BE’s Holdning til det omhandlende §5 stk. 7, I det 
tilfælde vi godkender dette forslag, er det ikke muligt at 
mønstre en bestyrelse. Det er ikke nødvendigvis en fordel at 
være par i en bestyrelse heller  
Et flertal i BE’s holdning til det omhandlende §8 -er enige i at 
en valgperiode på 2 år passende. 
Et flertal finder §8 stk. 5 relevant, og skal fortsat stå i 
vedtægterne.  

2. BE ser både fordele og ulemper i forslaget, det kan måske 
være nemmere at få folk ind i bestyrelsen, men kun 2 år. Til 
gengæld kan bestyrelsen blive halveret hvert år, det kan 
være svært at skabe et godt arbejdsflow. 

3. -Logo, flag og banner vi har genskabt et logo der kan bruges 
til mindre tryk. Og reklamemateriale. De gamle faner er gået 
til i traileren. 
-Gratis medlemskab til nye hvalpekøbere. BE har det stadig 
for øje, men vi har haft meget støj i dette år som har taget 
vores tid. 
-Alle har fået medaljer, alle medaljerne er i år sponsorater 
fra venlige gamle udstillere.  
-Skuet i Øst, BE har besluttet at støtte op om skuet i Øst, 
som vi vil bakke op om andre gode initiativer i klubben. 
-man skal være medlem for at være på kennelvejviseren, 
skulle der mod forventning være nogen på listen der ikke er 
medlem, mangler medie ansvarlig besked herom fra 
medlemsansvarlig.  
-Flertallet i BE mener det til hver tid er den siddende 
bestyrelser der planlægger udstillingskalenderen herunder 
også Gold Cup. Et hvert medlem kan sende forslag ind til 
bestyrelsen, BE vil udarbejde et fakta ark der skal udfyldes 
før BE kan tage forslaget i betragtning.  
-Flertallet i BE mener at priserne for camping GC-camping er 
helt rimelige. Målt med den tid vi ellers kan bruge på 
administration i løbet af ugen. 
 

Evt. 
1. Struer Teltudlejning 
2. Guld Hold 

1. Vi har fået et tilbud, samme priser som sidste år 
2. skal vi have spurgt det gamle hold? 

 


